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Protokół nr 46/18
z posiedzenia Komisji Finansowo-Gospodarczej

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytej w dniu 24 września 2018 roku.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia (godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków
komisji dokonała przewodnicząca komisji Finansowo-Gospodarczej Dorota Zasłonka.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum
oraz, że obrady Komisji Finansowo-Gospodarczej są prawomocne. Na 12 radnych w chwili
stwierdzania prawomocności komisji uczestniczyło w niej 9 radnych. W trakcie posiedzenia
doszli kolejni radni (lista obecności radnych w załączeniu). Obrady komisji odbyły się w sali
obrad Urzędu Miasta (pokój 229). Obrady rozpoczęto 24 września 2018 o godz. 16:00, a
zakończono o godz. 17:21 tego samego dnia.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Artur Maruszczak – I zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej;

2. Wojciech Jagiełło – II zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych i
społeczno-gospodarczych;

3. Zbigniew Romanowicz - Sekretarz Miasta;
4. Tadeusz Orlik - Główny Księgowy Urzędu Miasta;
5. Joanna Mazurkiewicz - radca prawny Biura Prawnego;
6. Agnieszka Zimny - Ilnicka- kierownik Wydziału Administracyjno-Gospodarczego w

Kędzierzynie Koźlu;
7. Beata Kaczyńska-Pogwizd - kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki w

Kędzierzynie Koźlu;
8. Beata Pierzchlewicz - kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków Pomocowych w

Kędzierzynie Koźlu;
9. Kamila Bieńkowska - kierownik Wydziału Inwestycji, Remontów i Eksploatacji,
10. Bolesław Bezeg - dyrektor Muzeum Ziemi Kozielskiej w Kędzierzynie Koźlu;
11. Bożena Jankowska - kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania;
12. Danuta Ceglarek - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie

Koźlu;
13. Agata Morkis - z-ca Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie

Koźlu;
14. Ewa Krahl - dyrektor MZOOiW w Kędzierzynie Koźlu;
15. Gabriela Helbin-Golasz - kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa;
16. Iwona Szweda – kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i

Zdrowia;
17. Józef Muc - kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego w Kędzierzynie Koźlu;
18. Jacek Bednarek - kierownik Wydziału Informatyki i Ochrony Informacji;
19. Iwona Krut - kierownik Informacji i Promocji Miasta;
20. Maciej Barć - kierownik Wydziału Działalności Gospodarczej w Kędzierzynie Koźlu;
21. Maja Dobber-Mrożek - zastępca kierownika Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw

Socjalnych i Zdrowia;
22. Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz – kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami

i Planowania Przestrzennego;
23. Marek Mazurkiewicz- kierownik Wydziału Zarządzania Drogami;
24. Piotr Pabisz - Dyrektor Miejskiego Zakładu Cmentarnego w Kędzierzynie-Koźlu,
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25. Stanisław Węgrzyn- Dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w
Kędzierzynie-Koźlu,

26. Zenona Kuś - dyrektor Miejskiego Ośrodka, Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie Koźlu;
27. Elżbieta Fiołek - kierownik Urzędu Stanu Cywilnego;
28. Izabela Migocz –dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu;
29. Piotr Gabrysz - dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu;
30. Barbara Ermisch -Lipniacka - Prezes Miejskich Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o.;
31. Joanna Kiziak - Prezes Miejskiego Zakładu Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego Sp. z

o.o;
32. Jolanta Gradek-Rypel -Prezes Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o;
33. Alicja Górska - Prezes Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Sp. z o.o.;

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków.

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka przedstawiła proponowany porządek obrad
Komisji Finansowo-Gospodarczej:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Analiza wykonania budżetu miasta za I półrocze 2018 roku w zakresie działania

komisji.
4. Propozycje komisji do budżetu miasta na 2019 rok.
5. Informacje z działalności miejskich spółek, opinie i sprawozdania niezależnych biegłych

rewidentów z badania rocznego sprawozdania finansowego:
- Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego Sp. z o.o.;

- Miejskich Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o.;

- Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Sp. z o.o.;

- Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy
finansowej w formie dotacji celowej dla Województwa Opolskiego na odszkodowania za
planowane do zajęcia grunty pod inwestycję pn. ,,Budowa, rozbudowa wału
przeciwpowodziowego rzeki Odry przy miejskiej oczyszczalni ścieków w miejscowości
Kędzierzyn-Koźle, woj. opolskie”.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy
Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn.: ,,Podniesienie jakości i zakresu usług
edukacyjnych placówek szkolnych w Kędzierzynie-Koźlu” w ramach poddziałania 9.1.1
Wsparcie kształcenia ogólnego Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Opolskiego 2014-2020.

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018.
9.Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej

prognozy finansowej na lata 2018-2032.
10. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
11. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że wpłynęły do wprowadzenia do
porządku obrad dodatkowe projekty uchwał:
1) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie
bezprzetargowym, na rzecz dotychczasowego użytkownika wieczystego, nieruchomości
zabudowanej położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Ignacego Paderewskiego 11, w
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stosunku do której wygasło użytkowanie wieczyste na skutek upływu okresu ustalonego w
umowie.
2) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zasad wynajmowania
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod głosowanie: przyjęcie uzupełnionego
porządku obrad o dwa projekty uchwał ww. wymienione.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (8)
Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski, Dorota Mrówka,
Grażyna Radka, Witold Rusak, Dorota Zasłonka
NIEOBECNI (4)
Ewa Czubek, Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Tomasz Scheller

porządek posiedzenia Komisji Finansowo-Gospodarczej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
po zmianach przedstawia się następująco:

3. Analiza wykonania budżetu miasta za I półrocze 2018 roku w zakresie działania
komisji.

4. Propozycje komisji do budżetu miasta na 2019 rok.
5. Informacje z działalności miejskich spółek, opinie i sprawozdania niezależnych biegłych

rewidentów z badania rocznego sprawozdania finansowego:
- Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego Sp. z o.o.;

- Miejskich Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o.;

- Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Sp. z o.o.;

- Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy
finansowej w formie dotacji celowej dla Województwa Opolskiego na odszkodowania
za planowane do zajęcia grunty pod inwestycję pn. ,,Budowa, rozbudowa wału
przeciwpowodziowego rzeki Odry przy miejskiej oczyszczalni ścieków w miejscowości
Kędzierzyn-Koźle, woj. opolskie”.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy
Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn.: ,,Podniesienie jakości i zakresu usług
edukacyjnych placówek szkolnych w Kędzierzynie-Koźlu” w ramach poddziałania 9.1.1
Wsparcie kształcenia ogólnego Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Opolskiego 2014-2020.

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie
bezprzetargowym, na rzecz dotychczasowego użytkownika wieczystego, nieruchomości
zabudowanej położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Ignacego Paderewskiego 11, w
stosunku do której wygasło użytkowanie wieczyste na skutek upływu okresu ustalonego
w umowie.

9. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zasad wynajmowania
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle.

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018.
11. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032.
12. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
13. Zakończenie obrad.
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Ad 3.

Analiza wykonania budżetu miasta za I półrocze 2018 roku w zakresie działania komisji
(sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję.

Ryszard Masalski poinformował, że realizacja budowy basenu ,,Wodne Okko” jest
wstrzymana, dlaczego środki ,,zamrożone” na wykonanie tego zadania, nie wydaje się na inne
cele, na przykład na zadania od lat nie realizowane np. na wykonanie chodnika w Blachowni.

Artur Maruszczak Prezydent Miasta wyjaśnił radnemu Ryszardowi Masalskiemu, że gminie
trudno przerwać inwestycję, urząd jest w trakcie postępowania na zakończenie inwestycji, są
zobowiązania wobec wykonawców i podwykonawców. Odstąpienie od umowy wystąpiło na
koniec sierpnia. Urząd nie był w stanie przewidzieć tej sytuacji wcześniej. Cześć pieniędzy
zostanie wydana.

Ryszard Masalski zapytał jaka kwota zostanie jeszcze wydana w tym roku.

Artur Maruszczak Prezydent Miasta wyjaśnił radnemu Ryszardowi Masalskiemu, że nie umie
wskazać dokładnej kwoty na tę chwilę, gdyż realizacja inwestycji trwa. Wykonawcy
prowadzą wyliczenia.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że Komisja przyjęła analizę
wykonania budżetu miasta za I półrocze 2018 roku w zakresie działania komisji.

Ad 4.

Propozycje komisji do budżetu miasta na 2019 rok.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że radni złożyli propozycje na
piśmie.

Ad 5.

Informacje z działalności miejskich spółek, opinie i sprawozdania niezależnych biegłych
rewidentów z badania rocznego sprawozdania finansowego.

a) Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego Sp. z o.o.;
b) Miejskich Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o.;
c) Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Sp. z o.o.;
d) Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję.

Ryszard Masalski uważa, że spółki prawa handlowego są nastawione wyłącznie na zysk,
uważa, że zasadne byłoby aby takie spółki funkcjonowały. Lecz spółki gminne wykonują
zadania własne gminy nie dla zysku, lecz dla wykonania zadania. Ww. spółki działają na
majątku gminy . Uważa, że nie wiadomo co się dzieje w spółkach  w sferze finansowej. On
uważa, że te spółki powinny zostać wygaszone a zadania powinny przejąć gmina. Może
wtedy cena za usługę mogłaby być niższa.
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Witold Rusak zapytał czy jest wykonane opracowanie dot. rozmiaru sieci i podłączeń.

Prezes Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. wyjaśniła, ze opracowanie zostało
wykonane, przez firmę Energia Ekspert zostanie radnemu przekazane, obecnie jest
przeprowadzana ankietyzacja mieszkańców trzech osiedli, którym są zadawane konkretne
pytania.
Artur Maruszczak Prezydent Miasta wyjaśnił radnemu,  że kompletny dokument zostanie
radnym przedstawiony, w miesiącu październiku.

Beata Łobodzińska pochwaliła kulturalne zachowania kierowców MZK.

Prezes Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego Sp. z o.o. wyjaśniła, że zachowanie kierowców
się zmienia, są prowadzone szkolenia dla kierowców.

Huber Majnusz poinformował, że na osiedlu Cisowa nie spotkał ankieterów MZEC,  również
na przystanku przy ul. Brzechwy brakuje kosza na śmieci.

Prezes Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. wyjaśniła, że na osiedlu Cisowa
jest na pewno przeprowadzona ankietyzacja.

Prezes Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego Sp. z o.o. wyjaśniła, że utrzymaniem czystości
na przystankach zajmuje się gmina Kędzierzyn-Koźle, lecz na bazie MZK poszuka wolnego
kosza na śmieci.

Artur Maruszczak Prezydent Miasta wyjaśnił radnemu,  że stawiają wiele koszy na śmieci,
które są szybko dewastowane, trwa nowe postępowanie przetargowe na zakup nowych koszy,
braki zostaną uzupełnione.

Andrzej Kopacki zapytał o brak wiaty przystankowej na ul. Piastowskiej.

Prezes Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego Sp. z o.o. wyjaśniła, że MZK samodzielnie (na
bieżąco) prowadzi renowację wiat przystankowych, wiata na ul. Piastowskiej zostanie
postawiona po naprawie.

Andrzej Kopacki zapytał na jakim etapie jest sprzedaż nieruchomości gruntowej (ok. 16 ha)
na Polu Południowym na potrzeby inwestora.

Prezes Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Sp. z o.o. wyjaśniła, że inwestor
pisemnie poinformował gminę Kędzierzyn-Koźle, że w tym terminie nie przestąpi do
procedury przetargowej.

Artur Maruszczak Prezydent Miasta wyjaśnił, że inwestor był i jest zainteresowany, lecz nie
odpowiada mu termin przetargu.

Andrzej Kopacki zapytał czy przewiduje się konsultacje oraz ankietyzacji na osiedlu Koźla,
co do nowych form ogrzewania.

Prezes Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. wyjaśniła, że nie. W Koźlu
zaplanowano remont starej kotłowni K41, tzw. nie efektywny system ciepłowniczy. Trwają
rozważania w jakim kierunku pójść, gdyż  stale wzrasta cena gazu, a rozwój sieci ma wpływ
na cenę dla mieszkańców. Lecz spółdzielnia musiałaby odbierać ciepło cały rok. Tylko czy
spółdzielnię na to stać.
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Andrzej Kopacki poprosił o budowę nowej nitki sieci ciepłowniczej z Kędzierzyna do Koźla,
ze względu na nieproporcjonalnie wysokie koszty opłat za ciepło mieszkańców Koźla. Prosi
się o przyłączenie Koźla do kotłowni Azot opalanej węglem.

Artur Maruszczak Prezydent Miasta wyjaśnił, że ceny są ustalane odgórnie, gmina i radni nie
mają wpływu na ceny za ciepło i energię. To Urząd OKiU ustala ceny. Zostaje przygotowane
nowe opracowanie, aby wszystkie aspekty rozważyć i poznać nowe rozwiązania.
Wprowadzenie nowych rozwiązań jest kwestią 2 lat.

Witold Rusak poinformował, że ceny gazy ziemnego rosną, również cena węgla wzrosła o
28%. Więc ceny będą rosły.

Ryszard Masalski powtórzył swój postulat zgłoszony wcześniej, że te spółki powinny zostać
wygaszone a zadania powinny przejąć gmina. Może wtedy cena za usługę mogłaby być
niższa.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka podziękowała z przygotowane materiały,
podziękowała z informacje dodała, że  komisja zapoznała się i przyjęła ww. informacje.

Ad 6.

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy
finansowej w formie dotacji celowej dla Województwa Opolskiego na odszkodowania za
planowane do zajęcia grunty pod inwestycję pn. ,,Budowa, rozbudowa wału
przeciwpowodziowego rzeki Odry przy miejskiej oczyszczalni ścieków w miejscowości
Kędzierzyn-Koźle, woj. opolskie” (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób
chętnych do dalszej dyskusji poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy
finansowej w formie dotacji celowej dla Województwa Opolskiego na odszkodowania za
planowane do zajęcia grunty pod inwestycję pn. ,,Budowa, rozbudowa wału
przeciwpowodziowego rzeki Odry przy miejskiej oczyszczalni ścieków w miejscowości
Kędzierzyn-Koźle, woj. opolskie”..

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski,
Dorota Mrówka, Adam Oczoś, Grażyna Radka, Witold Rusak, Dorota Zasłonka
BRAK GŁOSU (1)
Andrzej Kopeć
NIEOBECNI (1)
Tomasz Scheller

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że Komisja Finansowo-
Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie (10 głosów ,,za”)zaopiniowała ww. projekt uchwały.
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Ad 7.

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy
Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn.: ,,Podniesienie jakości i zakresu usług
edukacyjnych placówek szkolnych w Kędzierzynie-Koźlu” w ramach poddziałania 9.1.1
Wsparcie kształcenia ogólnego Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Opolskiego 2014-2020. (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób
chętnych do dalszej dyskusji poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy
Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn.: ,,Podniesienie jakości i zakresu usług
edukacyjnych placówek szkolnych w Kędzierzynie-Koźlu” w ramach poddziałania 9.1.1
Wsparcie kształcenia ogólnego Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Opolskiego 2014-2020.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski,
Dorota Mrówka, Adam Oczoś, Grażyna Radka, Witold Rusak, Dorota Zasłonka
BRAK GŁOSU (1)
Andrzej Kopeć
NIEOBECNI (1)
Tomasz Scheller

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że Komisja Finansowo-
Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie (10 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 8.

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie
bezprzetargowym, na rzecz dotychczasowego użytkownika wieczystego, nieruchomości
zabudowanej położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Ignacego Paderewskiego 11, w
stosunku do której wygasło użytkowanie wieczyste na skutek upływu okresu ustalonego
w umowie (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób
chętnych do dalszej dyskusji poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie
bezprzetargowym, na rzecz dotychczasowego użytkownika wieczystego, nieruchomości
zabudowanej położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Ignacego Paderewskiego 11, w
stosunku do której wygasło użytkowanie wieczyste na skutek upływu okresu ustalonego w
umowie..

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski,
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Dorota Mrówka, Adam Oczoś, Grażyna Radka, Witold Rusak, Dorota Zasłonka
BRAK GŁOSU (1)
Andrzej Kopeć
NIEOBECNI (1)
Tomasz Scheller

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że Komisja Finansowo-
Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie (10 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 9.

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zasad wynajmowania
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle
(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie.

Ryszard Masalski udzielił szczegółowych wyjaśnień do projektu uchwały, zaproponował
wniosek nr 1 rozszerzyć zapisy paragrafu 10 ustęp 4 pkt 3 o brzmieniu ,,z tym
zastrzeżeniem, że sam tego lokalu nie zniszczył .

Wojciech Jagiełło udzielił wyjaśnień do projektu uchwały.

Mecenas Joanna Mazurkiewicz wyjaśniła, na tę chwilę nie podejmie się próby oceny
wniosku. Poparty przez komisję wniosek będzie poddany gruntowej analizie.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poprosiła o nie wprowadzanie zmian do projektu
uchwały.

Grażyna Radka poprała wniosek radnego Masalskiego, lecz poprosiła o rozdzielenie wniosku
na dwa.

Ryszard Masalski poinformował, że  rozdzieli wniosek i złoży dwa wnioski.

Beata Łobodzińska uważa, że do zgłoszonego wniosku powinna być opinia prawna.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod głosowanie wniosek Ryszarda
Masalskiego nr 1 rozszerzyć zapisy paragrafu 10  ustęp 4  pkt 3 o brzmieniu ,,z tym
zastrzeżeniem, że sam tego lokalu nie zniszczył”.

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (3)
Andrzej Kopeć, Ryszard Masalski, Grażyna Radka
PRZECIW (2)
Hubert Majnusz, Dorota Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Adam Oczoś, Witold Rusak
BRAK GŁOSU (1)
Dorota Mrówka
NIEOBECNI (1)
Tomasz Scheller



9

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że Komisja Finansowo-
Gospodarcza stosunkiem głosów: 3 głosy ,,za’’, 2 głosy ,,przeciw, 5 głosów ,,wstrzymujących
się”, pozytywnie zaopiniowała  ww. wniosek.

Ryszard Masalski zgłosił wniosek nr 2 dot. rozszerzyć zapisy paragrafu 10 ustęp 4  pkt 3 o
brzmieniu ,, lub z tym zastrzeżeniem, że występują okoliczności zagrażające życiu i zdrowiu
ze względu na okoliczności zewnętrzne.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod głosowanie wniosek Ryszarda
Masalskiego nr 2.

Głosowano wniosek w sprawie:
wniosek Ryszarda Masalskiego nr 2 .
Wyniki głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wniosek nie uzyskał akceptacji.

Wyniki imienne:
ZA (1)
Ryszard Masalski
PRZECIW (5)
Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Adam Oczoś, Dorota Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Grażyna Radka, Witold Rusak
BRAK GŁOSU (1)
Dorota Mrówka
NIEOBECNI (1)
Tomasz Scheller

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu
uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład
mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle wraz z I wnioskiem.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski, Adam Oczoś, Grażyna
Radka, Witold Rusak, Dorota Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Ewa Czubek, Beata Łobodzińska, Dorota Mrówka
NIEOBECNI (1)
Tomasz Scheller

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że Komisja Finansowo-
Gospodarcza stosunkiem głosów: 8 głosów ,,za’’, głosów ,,przeciw’’ nie było,3 głosy
,,wstrzymujące się”, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z wnioskiem I.

Ad 10.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018.
(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie.
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Grażyna Radka zapytała o termin rozpoczęcia inwestycji przy ul. Bończyka.

Artur Maruszczak Prezydent Miasta wyjaśnił, że jak urząd stara się rozpocząć inwestycję
najszybciej, lecz występuje problem z wykonawcami.

Ryszard Masalski zapytał o kwotę 10 milionów, do przekazania z KKPP dla gminy. Czy
któryś z akcjonariuszy zakwestionował tę operacje np. przed sądem. Obawia się wyroku o
zwroty pieniędzy.

Artur Maruszczak Prezydent Miasta wyjaśnił, że trwa postępowanie, jeden z akcjonariuszy
ma uwagi do tej decyzji, uchwały. Wyjaśnił, że spór nie dotyczy problemu który radny
przytoczył, czyli pieniędzy. Spór dotyczy na jaki paragraf księgowania, pieniądze mają
wpłynąć. Urząd zakłada, że pieniądze wpłyną w tym roku.

Ryszard Masalski zapytał co do przypadku przegrania sprawy, czy pieniądze będą musiały
zostać zwrócone.

Tadeusz Orlik wyjaśnił, że nikt nie myśli o zwrocie, pieniądze nie wpłynęły na konto urzędu,
więc dywagacje w tym temacie są bezprzedmiotowe.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Dorota
Mrówka, Adam Oczoś, Grażyna Radka, Witold Rusak, Dorota Zasłonka
PRZECIW (1)
Ryszard Masalski
NIEOBECNI (1)
Tomasz Scheller

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że Komisja Finansowo
Gospodarcza stosunkiem głosów: 10 głosów ,,za’’, 1 głos ,,przeciw’’, pozytywnie
zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 11.

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej na lata 2018-2032. (projekt uchwały stanowi załącznik do nin.
protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób
chętnych do dalszej dyskusji poddała pod głosowanie  ww. projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej na lata 2018-2032..

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
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ZA (9)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Dorota
Mrówka, Adam Oczoś, Witold Rusak, Dorota Zasłonka
PRZECIW (1)
Ryszard Masalski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Grażyna Radka
NIEOBECNI (1)
Tomasz Scheller

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że Komisja Finansowo-
Gospodarcza stosunkiem głosów: 9 głosów ,,za’’, 1 głos ,,przeciw’’,1 głos ,,wstrzymujący
się”, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 12.

Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Kolejne posiedzenie ustalone na 24 września 2018 r. o godz. 16.00

Ad 13.

Zakończenie obrad.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka, podziękowała za aktywne uczestnictwo
w posiedzeniu komisji, po czym zakończyła obrady o godz. 17:14.

Protokołowała

Anna Dworaczek
Przewodnicząca komisji

Dorota Zasłonka


